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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A főváros körüli agglomerációkra mi a jellemző az EU-ban? " címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Juhász Endre miniszter úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Többnyire az EU tagországokban a fővárosok és az őket körülvevő agglomerációk egy
régiót képeznek, de természetesen léteznek más alapokon szerveződő régiók is az Unión
belül. Természetesen az EU tagállamaiban találkozhatunk a Budapesthez hasonló méretű
régiókkal, illetve a hasonlóan „lyukas" régiókat is találhatunk (pl : Belgiumban,
Németországban, Ausztriában és az Egyesült Királyságban)

A Pest megyei - budapesti helyzethez teljesen hasonló szituáció (a fővárost körülölelő
régió GDP-je a közösségi átlag 75%-a alatt van, míg a fővárosé meghaladja azt) csak
Németországban, Brandenburg és Berlin régiók esetében található az Európai Unióban .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiekben vázolt helyzet ellenére érdekelne, hogy az EU-ban mi az általános helyzet a
fővárosi agglomerációban, mi jellemzi ezeket a régiótípusokat?

Van-e olyan követhető példa az EU-ban, atnelyek segítségével kezelhető lenne az a rengeteg
probléma, amely a budapesti agglomerációra jellemző?

A külön agglomerációs régiószervezés az, Ön véleménye szerint megoldást nyújthat-e a
budapesti agglomeráció gondjaira?
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